
     KOKOUSMUISTIO 

     30.3.2023 

     Artama, Balint 

 

AMMATILLISTEN TUTKINTOJEN KEHITTÄMISRYHMÄ 

TUTKE4- työryhmän 11. kokous 

Aika 24.3.2023 klo 9.00 – 11.00 

 
Paikka Sosiaali- ja terveysministeriö, Meritullinkatu 8, kokoustila Innostamo 
 
Osallistujat 
 

Jäsen paikalla etänä poissa varahenkilö 

(pj) Petri Lempinen, OKM x    

(vara pj) Marko Aaltonen, OPH x    

Jukka Lehtinen, OKM   x  

Taija Paasilinna, OPH   x  

Kirsi Rasinaho, SAK  x    

Riina Nousiainen, STTK  x    

Miika Sahamies, Akava  x    

Mikko Vieltojärvi, EK x    

Marja Vartiainen, Suomen Yrittäjät  x   

Susanna Kumpulainen, MTK    x  

Satu Ågren, AMKE ry x    

Maarit Kallio-Savela, Kuntaliitto   x   

Eira Bani, OAJ   x   

Jussi-Pekka Rode, Sivistystyönantajat  x    

Suvituuli Lundmark, SAKKI ry   x  

Emma Holsti, OSKU  x    

Minna Nieminen, TEM  x   

Mertzi Bergman, KT  x   

 

1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.04 

2. Edellisestä kokouksesta laaditun muistion hyväksyminen 

 Edellisen kokouksen muistio hyväksyttiin. 

3. Työryhmän aikataulu vielä käsittelemättä oleville asioille 

Hyväksyttiin aikatauluehdotus työryhmässä käsiteltävinä oleville asioille. Todettiin, että Jukka 

Lehtinen jää pois työryhmästä ja hänen tilalleen tulee Minna Balint 1.4.2023 alkaen. Vastaavasti 

Opetushallitus on ehdottanut työryhmän asiantuntijasihteeriksi Minna Balintin tilalle opetusneuvos 

Anne Liimataista. 

 

 



4. Keskustelu vihreästä siirtymästä 

Työryhmä kävi alustavaa keskustelua vihreästä siirtymästä käsitteenä sekä siitä, miten vihreä 

siirtymä näkyy ammattialoilla. Lisäksi keskusteltiin siitä, mitä vihreä siirtymä tarkoittaa osaamisena. 

5. Case-puheenvuoro johtava asiantuntija Anni Siltanen, Kemianteollisuus ry 

Anni Siltanen Kemianteollisuus ry:stä esitteli uusia osaamistarpeita akkuteollisuuden näkökulmasta. 

Keskeisenä toteamuksena ammatillisen koulutuksen näkökulmasta oli, ettei ole tarvetta uudelle 

tutkinnolle, mutta osaamistarpeen kattamiseksi tarvitaan joustavuutta tutkintoon erilaisten 

tutkinnon osien suorittamiseksi. 

6. Case-puheenvuoro toimitusjohtaja, rehtori Mia O’Neill, Sykli 

Syklin rehtori Mia O’Neill kertoi koulutuksen järjestäjän näkökulmaa vihreän siirtymään liittyvistä 

osaamistarpeista sekä siitä, miten osaamistarpeet on tällä hetkellä huomioitu koulutustarjonnassa.  

7. Muut mahdolliset asiat 

 

Käytiin alustavaa keskustelua tutustumisesta ruotsalaiseen yrkehögskolaan, joka on rinnasteinen 

erikoisammattitutkintokoulutukseen. 

 

5. Seuraava kokous  

Seuraava kokous pidetään tiistaina 25.4. klo 13.00 – 14.00 OKM, Meritullinkatu 10, kokoustila 
Potentia. 
 
6. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 10.52. 


